
Rondvraag Handhaving 
 
Vraag 1: 
De buitenbrandjes in de gemeente West Betuwe zijn weer onderwerp van gesprek, brandweer moet 
veelvoudig uitrukken op de jaarlijkse vaste terugkerende locaties , schadeposten aan bermen, 
verkeersborden en infrastructuur waar onnodige brandweer capaciteit voor ingezet moet worden, zelfs 
op het parkeerterrein van de brandweer is het recent nog raak geweest. 
 
Dan moet de decembermaand nog beginnen. Hoe lang blijven we dit nog tolereren?, het gaat van 
kwaad tot erger, inwoners voelen zich onveilig en over de kostenposten maar te zwijgen. 
 
Wij zouden graag willen weten welke concrete acties er ondernomen zijn (buiten de praatgroepen, en 
columns om) en gaan worden richting het uiteinde en of de portefeuillehouder ons mee kan nemen in 
de plan van aanpak rondom deze branden en overlast, nu en richting het uiteinde, en ons meeneemt in 
het voortraject en niet achteraf straks in de evaluatie komend jaar, desnoods in een vertrouwelijke 
berichtgeving naar de raad. 
 
Vraag 2: 
Waarom wordt er bij de ene ondernemer wel gehandhaafd en bij de andere ondernemer niet? De 
fractie van LLB krijgt hier veel vragen over vanuit inwoners. Men zegt dat er met 2 maten wordt 
gemeten? Recente voorbeelden zijn van de Haarstraat Tuil en Boerengoed Enspijk. 
 
Rondvraag Winkeltijdenverordening 
 
Vragen: 
 
Aan de inwoners en ondernemers is toegezegd dat er dit jaar een onafhankelijk onderzoek komt naar 
de openingstijden voor de winkeltijdenverordening in West Betuwe. 
 
Onze fractie heeft berichten ontvangen dat er recent een enquête gericht op ondernemers verstuurd is. 
Wij krijgen echter signalen dat niet iedereen deze heeft ontvangen. 
 
Wij vinden dit een slechte zaak, en geen transparante manier van communiceren. 
 
Heeft onze fractie een informatienota over het hoofd gezien? 
 
LLB zou graag van de portefeuillehouder duidelijkheid willen krijgen in de planning van verspreiding, 
hoe en wanneer, en naar de inhoud van de type enquêtes voor zowel de versie voor ondernemers als 
inwoners, kunnen wij dit inzichtelijk krijgen? En waarom is er voor een korte deadline van nog geen 2 
weken gekozen? 
 
En we zijn ook benieuwd als ondernemers of inwoners dit niet hebben ontvangen op welke manier zij 
alsnog dit kunnen invullen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mario Kock, LLB 


